

深居神裏

D. W. M.

DWELL DEEP IN GOD

Rev. D. Wesley Myland

5 1 1 | 3 . 1 6 1 | 6 5 1 7 1 | 2 . 6 7 1 | 7 . |

1. 深居神裏, 更深來關鎖, 仇敵引誘, 四面散播,
 2. 深居神裏, 更恩典常伴, 仇信靠之, 心增長充,
 3. 深居神裏, 裏相信並, 擊愛, 能安息, 於言傳, 覺之故,
 4. 深居神裏, 裏相信並, 擊愛, 能安息, 於言傳, 覺之故,

5 3 2 | 1 . 1 7 1 | 2 6 1 7 6 | 5 4 3 2 | 1 . |

並非不, 知撒但的, 詭計, 就近藏, 身隱密, 處所
 直到應許, 深植於, 我心懷, 就那親, 嗜無窮, 喜樂
 安慰醫治, 發自祂, 心懷, 屬天, 命今得, 預一
 等祂來, 誇讚並, 獎賞, 住祂殿, 中一生, 一世

1 7 1 | 2 . 4 3 2 | 1 . 1 7 1 | 2 . 7 1 6 | 5 . |

副歌

深居神裏, 日日更深, 住祂愛中, 祂來保守!

5 5 1 | 3 . 5 5 4 | 6 . 6 5 4 | 3 2 6 7 | 1 . ||

深居神裏, 時刻同行, 你的日頭永不下落!

1. Oh, soul, dwell deep in God, there's danger, For subtle foes around thee lie;
 To Satan's wiles thou art no stranger; Hide in thy secret place so nigh.
2. Dwell deep in God, where grace attending, Thy trusting heart will stronger grow;
 The promise sure of joys unending, some day thy raptured soul shall know.
3. Dwell deep in God, beyond mere feeling, And know the rest of faith and love;
 Drink from His heart comfort and healing, Thy earnest of that life above.
4. Dwell deep in God, and be thou ready to tell story of His grace,
 Then at His coming, true and steady, In His great Temple find a place.

CHOROUS

Dwell deep in God, oh, soul dwell deep; Dwell in His love, and He will keep;
 Dwell deep in God, and walk with Him, And never shall thy light grow dim.